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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

  

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2015. július 27. napján 08:00 

órakor megtartott rendkívüli nyilvános képviselő-testületi üléséről. 

 

Helye: Faluház Salföld, Kossuth utca 31. szám alatt.  

 

Jelen vannak: Fábián Gusztáv polgármester 

                         Somogyi Márk képviselő  

 

Tanácskozási joggal jelen van:  

 

Dr. Szabó Tímea jegyző  

 

A jegyzőkönyvet készítette: Csik Tímea, jegyzőkönyvvezető 

 

Fábián Gusztáv, polgármester: Köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a testület jelenleg 

2 fővel határozatképes, de telefonon jelezte, hogy rögtön érkezik Mátraházi Zsuzsanna 

Alpolgármester Asszony.   

A tárgyalandó napirendek az alábbiak:  
 

1) Falugondnoki autó értékesítése (pályázat kiírása) 

2) Adományok gyűjtése (kamera rendszer, Faluház tetőjavítás, Faluház hétvégi 

üzemeltetése) 

3) Egyedi szennyvízkezelő berendezések üzemeltetésére kiírt pályázat értékelése, 

tájékoztatás a BFT által végzett ellenőrzésről 

4) Kamera rendszer kiépítésére beérkezett ajánlat elbírálása 

5) Vegyes ügyek 

              a.) Falunap programjának véglegesítése 

 

Dr. Szabó Tímea jegyző:  a napirenddel kapcsolatosan elmondja, hogy a meghívóban zárt ülés 

keretében szerepel az óvodavezetői pályázat véleményezése, viszont a pályázatot áttekintette, 

melyből kiderült, hogy a pályázó hozzájárult pályázatának nyilvános ülésen történő tárgyalásához, 

így azt is célszerű a nyilvános ülésen tárgyalni.  

 

A Jegyző Nő által elmondottak figyelembevételével javasolja, hogy 5. napirendként tárgyalják az 

óvodavezetői pályázat véleményezését 6. napirendként pedig a vegyes ügyeket.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

85/2015. (VII. 27.) HATÁROZATA 

 

 2015. július 27-i rendkívüli nyilvános 

 ülés napirendi pontjának elfogadásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2015. július 27-i rendkívüli nyilvános ülés 

napirendi pontját az alábbiak szerint határozza meg: 
 

1.) Falugondnoki autó értékesítése (pályázat kiírása) 

2.) Adományok gyűjtése (kamera rendszer, Faluház tetőjavítás, Faluház hétvégi üzemeltetése) 

3.) Egyedi szennyvízkezelő berendezések üzemeltetésére kiírt pályázat értékelése, tájékoztatás 

a BFT által végzett ellenőrzésről 

4.) Kamera rendszer kiépítésére beérkezett ajánlat elbírálása 

5.) Pipitér Közös Fenntartású Napköziotthonos Óvoda óvodavezetői pályázati kiírásra 

beérkezett pályázat véleményezése  

6.) Vegyes ügyek 

        a.) Falunap programjának véglegesítése 

 

 

1.) Falugondnoki autó értékesítése 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  az önkormányzat pályázatot nyújtott be egy új autóra, melyet 

meg is nyert. Tekintettel arra, hogy kettő autót nem tud az önkormányzat fenntartani, illetve 

önrészre is szükség van, így felmerült az autó értékesítése. Az önkormányzati vagyon értékének 

meghatározása Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat 

vagyonáról, és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 13/2007. (XI.5) rendelete (a 

továbbiakban: R) 6. §-a alapján a vagyon értékének megállapítására általában a nyilvántartási 

érték az irányadó, ugyanakkor ezen jogszabályhely (2) bekezdésének b) pontja alapján egyéb 

ingatlanvagyon esetén  – amennyiben annak nyilvántartási értéke a 100.000,- forintot meghaladja 

–  6 hónapnál nem régebbi értékbecslés alapján kell megállapítani. Az önkormányzat a  Ring-

Autó Kft-vel készíttettet értékbecslést, mely alapján a gépjármű értéke 3.000.000 Ft. Javasolja az 

autó értékesítését. 

Elmondja, hogy az előterjesztésben egy másik autó adatai szerepelnek, valószínűleg tévedésből, 

átadja az autó forgalmi engedélyének másolatát a helyes adatokkal.  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző: véleménye szerint az előterjesztést készítő kolléga az értékelésből 

dolgozott.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   lényeg az, hogy az önkormányzat az autót megpróbálja 

értékesíteni. A pályázatot július 28. napjával írják ki, augusztus 12-én 16 órakor lenne a 

pályázatok beérkezési határideje. Szükséges megállapítani egy alapárat, illetve egy licitlépcsőt.  
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Somogyi Márk képviselő:  kérdezi, hogy az értékesítést mindenképpen pályáztatni szükséges, 

nem lehet csak meghirdetni?  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző:  elmondja, hogy az önkormányzat vagyonrendelete alapján 

mindenképpen szükséges pályáztatni, mivel az érték meghaladja a pályáztatási értékhatárt. 

Tulajdonképpen mindettől függetlenül az önkormányzat hirdetni fogja az autót, amennyiben a 

mai ülésen meghatározza a hirdetés helyét. Például, ha azt mondja a testület, hogy kerüljön 

meghirdetésre a hasznaltauto.hu honlapon, akkor közzétesznek egy hirdetést, melyben szerepelni 

fog, hogy a pályázati kiírás megtekinthető a település honlapján.  

 

Somogyi Márk képviselő:   kérdezi a Jegyző Nőt, hogy az önkormányzati autók el szoktak kelni, 

van ebben tapasztalata?  

 

Dr. Szabó Tímea, jegyző: közvetlen tapasztalata nincsen.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester: a pályázati tárgyalást követő 15 napon belüli adás-vételi 

szerződés kötést  lerövidítené 8 napra.  

 

8:16 órakor megérkezik Mátraházi Zsuzsanna Alpolgármester Asszony, így a testület létszáma 3 

főre változik.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  tájékoztatja az Alpolgármester Asszonyt, hogy jelenleg a 

gépjármű értékesítés tárgyalása folyik. Az alapárra kér javaslatot, illetve a licitlépcsőre. A licit 

3.100.000 Ft-ról indulna, a licitlépcső pedig 50.000 Ft lenne. Többen megkeresték, akiket 

érdekelné az autó, volt aki már a helyszínen is megtekintette. Véleménye szerint valamilyen fajta 

licit lesz.  

 

Somogyi Márk, képviselő:   amennyiben a hasznaltauto.hu honlapon megjelenteti az 

önkormányzat, ott általában az érdeklődők ársáv szerint keresnek, ami véleménye szerint fontos. 

Érdemes 2.990.000 Ft-ot írni, mert akkor beleesik abba a sávba.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester:   véleménye szerint 3.000.000 Ft-ért beveszik az autót, 

ezért gondolt induló árnak 3.100.000 Ft-ot. Az a kérdés, ha valaki 3 millió forintot ír be a 

keresőbe, akkor nagyjából kiesik a 2.900 e Ft-os keretből,  de ez nem írható be, mivel az 

értékbecslés nem erről szól.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   véleménye szerint erre az autóra van kereslet. Javasolja, hogy 

a pályázatban írjanak ki alapárnak 3.100.000 Ft-ot, a licitlépcső 50.000 Ft legyen. A pályázatot 

augusztus 12-ig kell benyújtani és onnantól számított 8 napon belül meg kell vásárolni az autót.  

Javasolja  a helyben szokásos közzétételen túl a Zöld Újságban, illetve a hasznaltauto.hu felületen 

történő megjelentetését.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

86/2015. (VII. 27.) HATÁROZATA 
 

Salföld Község Önkormányzatának tulajdonában levő LKC-547  

forgalmi rendszámú VW Transporter mikrobusz értékesítéséről 

 

1./ Salföld Község Önkormányzata, mint az LKC-547 forgalmi rendszámú VW 

Transporter mikrobusz tulajdonosa a tárgyi ingósággal kapcsolatban kifejezi eladási 

szándékát, az eladási szándékot (pályázati kiírást) jóváhagyja, abban a tárgyi ingóság 

minimum összegét 3.100.000,- Ft, azaz hárommillió-egyszázezer forint összegben 

határozza meg. 

 

2./ A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az eladási szándék (pályázati 

kiírás) helyben szokásos közzétételén túlmenően a Tapolcai Zöld Újságban, illetve a 

hasznaltauto.hu fórumon/felületen történő megjelenítésére. 

 

3./ A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a versenytárgyalás 

lebonyolítására 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidők: 2015. augusztus 15. 

 

 

2.) Adományok gyűjtése (kamera rendszer, Faluház tetőjavítás, Faluház hétvégi 

üzemeltetése) 

 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   ezen napirendet kiegészíti a projektorra történő gyűjtéssel is. 

Elmondja, hogy több pénzügyi felajánlás érkezett az önkormányzathoz vásárlások illetve épület 

felújítás tárgyában. Ennek a megvalósításához figyelembe kell venni az államháztartáson kívüli 

forrás átvételére és átadására vonatkozó szabályokról szóló rendeletet. A Képviselő-testületi 

döntésnek célszerű tartalmaznia az adományok gyűjtésének körét, módját, illetve azt hogy az így 

összegyűlt összeget elkülönítve kell kezelni és a konkrét célra kell felhasználni.  

A faluház hétvégi üzemeltetésére biztosított adományok esetében figyelemmel kell lenni arra a 

tényre, miszerint a jogszabályban meghatározott feltételek a közösségi színtérre vonatkozóan 

előírják, hogy biztosítani kell a nyitva tartást a hét valamely szabadnapján vagy munkaszüneti 

napján és havonta legalább egy alkalommal 21 óráig nyitva kell tartani. 

A jogszabályi kötelezéssel párhuzamosan ezen feladatellátáshoz a települések önkormányzatai 

számára biztosít támogatást a Magyarország 2015. évi központi költségvetéséről szóló 2014. évi 

C. törvény 2. mellékletének IV.1.d) pontjában található előirányzat. A IV. pont szerinti 

támogatásokra vonatkozó felhasználási szabályok meghatározzák, hogy a támogatások kizárólag 

a támogatás céljaként meghatározott feladatokra használható.  Amennyiben e célra gyűjtött 

adományok és támogatások nem kerülnek felhasználásra, úgy az önkormányzatnak visszafizetési 

kötelezettsége keletkezik. 



 5 5

 

Elmondja, hogy a kamera rendszer vonatkozásában érkezett kettő felajánlás, a faluház 

tetőfelújítására a Pajta Galéria szervez művészeti aukciót. A hétvégi nyitva tartásra is lehet 

támogatást gyűjteni, de ebben az esetben a fő probléma nem az anyagi, hanem a személyi kérdés. 

A projektor vásárlására is szintén kaptak felajánlást, egy támogató több mint 50 %-át  vállalja a 

költségeknek.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  a faluház nyitva tartásával kapcsolatban elmondja, hogy hetek óta ír 

javaslatokat és választ vár, de  a testülettől  nem érkezik ezekre a kérdésekre semmilyen 

visszajelzés. Személy van, több is, a megnyitó hétvégén is volt ezt ajánlotta e-mailben és nem 

kapott rá választ.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   ez nem így van, pontosan, hogy e-mailben válaszolt, hogy 

hétvégén kellene nyitva tartani. Az e-mailben azt is leírta, hogy az illetőnek jelentkeznie kell az 

önkormányzatnál, mivel csak szerződéskötés után van lehetőség alkalmazni. Ha adomány van, 

lesz, azt is szintén hivatalosan szeretné az önkormányzat begyűjteni. Aki jönni szeretne dolgozni, 

annak hivatalosan kell jönnie és hivatalosan a közös hivatalban munkaszerződést kell kötni.  

Amennyiben a Képviselő Úr tud jelentkezőt, abban az esetben az önkormányzat szívesen fogadja.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  arra várt választ, hogy igen akkor az illető jelentkezzen. Azt kéri, 

hogyha aktuális önkormányzati ügyben ír, ami viszonylag sürgős, rövid határidős, akkor arra hadd 

kapjon választ, nem maga miatt írja, hanem azért, hogy a szervezésben gyorsabban lehessen 

lépni. Ugyanez a helyzet a falunappal kapcsolatban is ott szeretné tudni, hogy mik a tervek, merre 

halad az önkormányzat.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   természetesen erre is adott választ, de úgy látszik a Képviselő 

Úr szelektálja válaszokat.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  akkor tisztázzák, hogy mikor küldte a választ a Polgármester Úr!  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester:   ő is látta a válaszokat, de ha ugyanolyan kérdés 

érkezik, akkor az ember egy idő után leáll, mivel nem lehet mindig ugyanazokra a kérdésekre 

válaszolni, legfeljebb kibővítve, egyre hosszabbak az eszmefuttatások.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  sok e-mailből kimarad. Véleménye szerint, egy használható válaszra 

van szükség, azt nem olyan komplikált megadni egy-két napon belül.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester: ő  is látja az e-mail váltásokat, erről a kérdésről 

elhangzott, hogy az illetőnek jelentkeznie kell. A falunappal kapcsolatban pedig az volt a válasz,  

- ha jól emlékszik -,  hogy jelen ülés keretében beszélik meg.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  a falunap kérdését?  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester: így van.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  ilyen választ nem kapott.  
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Fábián Gusztáv, polgármester:  ezt próbálják meg elfelejteni, most itt vannak az ülésen és  

megbeszélik.  

A határozati javaslat annyival egészülne ki, hogy az adomány gyűjtés a projektor vásárlására is 

kiterjed.  

Ismerteti a határozati javaslatot. Kéri, hogy aki a határozati javaslatban foglaltakkal egyetért, 

kézfeltartással jelezze.  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3  igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

87/2015. (VII. 27.) HATÁROZATA 

 
Adománygyűjtés szervezéséről 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete adománygyűjtés kezdeményezéséről dönt. Az 

adománygyűjtés célja a kamera rendszer kiépítése, a faluház tetőjavítása, valamint a Faluház 

hétvégi üzemeltetése és projektor vásárlása.  

Az adományok a nevezett célokra, az erre vonatkozó közlemény feltüntetésével, - pontosan 

nevesítve a négy cél valamelyikét – befizethetőek az Önkormányzat bankszámlájára. 

Az adományozás során összegyűlt összeget, célonként elkülönítve kell kezelni.  

A Képviselő-testület az adományokat a meghatározott célra köteles fordítani.  

Az adomány felhasználásáról a Képviselő-testület a tárgyévet követően beszámol. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert  a szükséges intézkedések megtételére. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: folyamatos 

 
Somogyi Márk, képviselő:   kérdezi, hogy ezekbe a témákba beletesz pénzt az önkormányzat?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester: természetesen igen. A tetőfelújításra összegyűlő pénzt nem 

tudja, hogy mennyi lesz, de valószínűleg ki kell egészíteni. A kamerarendszer  felét is 

valószínűleg az önkormányzat fogja vállalni. A hétvégi üzemeltetéssel kapcsolatban, ha összejön 

egy bizonyos összeg akkor az nagyon kedvező, de elsősorban várják a jelentkezőket, akiket 

azonnal tud alkalmazni az önkormányzat a könyvtári keretből. A projektorra pedig már 

rendelkezésre áll egy árjavaslat és van egy illető, aki az összeg felét felajánlja.  

 
Somogyi Márk, képviselő:   kérdezi, hogy meg lehet határozni, hogy az önkormányzat milyen 

óradíjat fizet?  
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Fábián Gusztáv, polgármester:  ezt is leírta válasz e-mailben a Képviselő Úrnak.  

 

Somogyi Márk, képviselő:   ha meghatározzák az órabért, akkor ő is tudja mondani  x-nek és y-

nak, hogy ennyit kap és ennek tudatában jelentkezik-e.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  ezt is leírta, 6 órás munkaviszonyban lehet alkalmazni, nettó 

4.000 Ft-ért, ez a napi 6 órás alkalmi munkabér.  

 

Somogyi Márk, képviselő: de ez nem elég, hogy így elmondja a Polgármester Úr. Legyen ez 

benne egy döntésben, mert ez alapján tudja ezt a munkát felajánlani.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester: ez nem döntés kérdése, ezek meghatározott időpontok és 

összegek, amelyek a jelenleg érvényben lévő munkaügyi rendelkezésekben benne vannak, tehát 

ez adott.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  tehát ha ilyen tarifával valakit talál és ajánl, akkor az jelentkezhet.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester: ez az egyszerűsített munkavállalás.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester: az illetővel munkaszerződést kell kötni, szükségesek hozzá 

személyes okmányok.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  még a napokra és az időpontokra van szüksége.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester: a hétvégi nyitva tartás az alábbiak szerint alakulna:  

- péntek 17 – 21 óráig 

- szombat 10 – 14 óráig 

- vasárnap 17 – 21 óráig.  

 

Ezáltal a kiállítás is nyitva van és így az önkormányzat a fennálló kötelezettségét is teljesíti. 

Egyébként máskor is nyitva tarthat, ha van rá kapacitás például a falunap során akár egész nap is 

nyitva tarthat.   

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester: kérdezi, hogy ha pénteken nyitva van a kultúrház a 

programok miatt, akkor érdemes valakit foglalkoztatni párhuzamosan?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  mindettől függetlenül valaki jöhet péntekenként 15-19 óráig. 

Igazság az, hogy kánikulában nincsen érdeklődés, viszont rossz időben mindig érkezik látogató.  

Írjanak be péntekre 15-19 óráig, szombaton 10-14 óráig, vasárnap 17-21 óráig. Tudomása szerint 

a munkaszerződés 6 órára köttetik.  
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3.) Egyedi szennyvízkezelő berendezések üzemeltetésére kiírt pályázat értékelése, 

tájékoztatás a BFT által végzett ellenőrzésről 

 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  tájékoztatásul elmondja, hogy július 2-án a balatoni fejlesztési 

tanács szúrópróba szerűen ellenőrzést végzett a szennyvíztisztító berendezések vonatkozásában, 

melyről jegyzőkönyv készült, amit a testület tagjai kézhez kaptak. Az ellenőrzés megállapította, 

hogy Salföld Község Önkormányzata a beruházás fejlesztése és az ellenőrzés időpontja közötti 

fenntartási kötelezettségét teljesítette. Azonban javasolja, hogy az erőforrásokkal való jó 

gazdálkodás és a karbantartás hatékonyságának további növelése érdekében az üzemeltető 

készítsen karbantartási ütemtervet. A Közös Hivatal munkatársával megbeszélte, hogy keresnek 

egy megfelelő személyt. Jelenleg nincsen az önkormányzatnak üzemeltetési szerződése, volt egy 

kiírás, amely már lejárt. Az üzemeltetést az önkormányzatnak továbbra is pályáztatnia szükséges. 

Mivel lassan lejár az egy év, rendelni szükséges úgynevezett vízpróbát és így az első évre való 

kötelezettségét az önkormányzat letudja.  

 

4.) Kamera rendszer kiépítésére beérkezett ajánlat elbírálása 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  rendelkezésre áll az ÁbrahámSat Bt ajánlata térfigyelő 

kamerarendszer vonatkozásában bruttó 214.000 Ft összegben. Javasolja az ajánlat elfogadását, 

mely egy darab kamera elhelyezését tartalmazza. A kamera a faluház épületének sarkán kerül 

elhelyezésre és a Kossuth utcára lesz irányítva, majd a későbbiek során ez a rendszer bővíthető. 

Az önkormányzat saját elektronikai rendszerén működne. Ezen beszerzéshez kétszer 50.000 Ft 

összegű felajánlást helyeztek  kilátásba. Javasolja az ÁbrahámSat Bt  árajánlatát elfogadásra.  

 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

88/2015. (VII. 27.) HATÁROZATA 

 

Térfigyelő rendszer megrendeléséről  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az ÁbrahámSat Bt (8256 Ábrahámhegy, 

Patak u. 40.) árajánlatát térfigyelő rendszerre illetve kivitelezésére bruttó 214.400 Ft összegben 

elfogadja.  

 

Felhatalmazza  a polgármestert a kivitelezés megrendelésre.  

 

Határidő: azonnal. 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester.  
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5.) Pipitér Közös Fenntartású Napköziotthonos Óvoda óvodavezetői pályázati kiírásra 

beérkezett pályázat véleményezése  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  a pályázati kiírásra egyetlen pályázat érkezett. Úgy gondolja, 

hogy ezen pályázó optimálisabb, mint az előző kettő személy. A hölgy badacsonytomaji lakos, 

szimpatikus a pályázata, rendelkezik a megfelelő képesítéssel, a helyiek ismerik.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester:  a hölgy dolgozott az iskolában, vezetői képzettséggel 

is rendelkezik pont az a személy, akire vártak.  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  javasolja, hogy a testület támogassa Bolfné Tóth Melinda 

óvodavezetői kinevezését.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

89/2015. (VII. 27.) HATÁROZATA 

 

Bolfné Tóth Melinda  óvodavezetői 

 pályázata véleményezéséről 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Badacsonytomaj város és Ábrahámhegy, 

Salföld községek Napközi otthonos óvodai ellátását biztosító Intézményi Társulás Társulási 

Megállapodásának 1.4. e) pontjában biztosított jogkörében eljárva  a Pipitér Közös Fenntartású 

Napközi Otthonos Óvoda óvodavezetői pályázatára beérkezett pályázatokat megismerte és a 

Társulási Tanács felé az alábbi véleményt fogalmazza meg: 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Pipitér Közös Fenntartású Napközi 

Otthonos Óvoda óvodavezető (magasabb vezető) munkakör betöltésére Bolfné Tóth Melinda 

8258 Badacsonytomaj, Nagykör u. 51.  szám alatti lakos kinevezését javasolja. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a Társulási Tanács elnökét a döntésről értesítse.  

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: azonnal.  

 

6.) Vegyes ügyek 

 

a.) Falunap programjának véglegesítése 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  a falunap a következőképpen zajlana: pénteken este könyvtári 

esték sorozat keretében lenne egy előadás. A szombati nap lenne a legfontosabb, ami augusztus 8. 

napja. Ezen a napon az önkormányzat meghívja a Liliomkertben árusítókat, a Pajta Galéria előtti 
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részre, amely ingyenes. Ugyanezen napon 15 órától lenne a  művészeti aukció a Pajta Galériában. 

Falusátor kerül felállításra, ahol közös főzés lesz. Este Sándor György humorista előadása, majd a 

Pajta Galéria kertjében a Kodachrome Duo, akik 100.000 Ft-ot kérnek. Ha sikerül, akkor még 23 

órától lenne egy csillagászati bemutató, megfigyelés. Augusztus 9-én délelőtt lenne egy íjászat 

Kurcz Dániel szervezésében. Este tábortűz és szalonnasütés, itt fellépne Mayer István és Kedves 

Felesége.  

 

Somogyi Márk, képviselő:  kérdezi, hogy az árusok áramellátása megoldható lesz?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  a Pajta Galéria adja az áramot.  

 

Somogyi Márk, képviselő:   kérdezi, hogy szelektív hulladékgyűjtés megoldott lesz a falunapon?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  hulladékgyűjtő edényeket fognak elhelyezni, műanyag illetve 

vegyes hulladék céljára.  

 

Somogyi Márk, képviselő:   kérdezi, hogy Sándor György illetve a Kodachrome fellépőket a 

Pajta Galéria kéri fel?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  a Pajta Galéria kéri a helyiséget úgymond finanszírozza a 

fellépést, belépőt szed, viszont a bevételt az önkormányzat részére ajánlja fel.  

 

Somogyi Márk, képviselő:   kérdezi, hogy a Kodachrome fellépését ki finanszírozza?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  a Kodachrome fellépését az önkormányzat finanszírozza, 

amely bruttó 100.000 Ft.   Tájékoztatás céljából elmondja továbbá, hogy 20.000 Ft fellépési díjat 

kér Mayer István és felesége, egyéb költségek pedig a főzés.  

 

Mátraházi Zsuzsanna, alpolgármester:  árusítás céljából csak a Liliomkertből jöhetnek?  

 

Fábián Gusztáv, polgármester:  bárki jöhet árusítani, de a szükséges engedélyekkel, 

jogosultságokkal rendelkezzenek, az önkormányzat a területet biztosítja.  

 

 

Fábián Gusztáv, polgármester:   mivel több kérdés, hozzászólás nem hangzott el, megköszöni a 

részvételt, és az  ülést 08:53 órakor bezárja.  

 

 

K.m.f. 

 

 

             Fábián Gusztáv                                                                          Dr. Szabó Tímea 

               polgármester                                                                                     jegyző 

 
 


